

December 17, 2024

*Version en français ci-dessous*

NEWS RELEASE – Richer, Manitoba

## **NEW ‘HEARTFELT LUNCHEs’ INITIATIVE**

A new lunch and social event designed for seniors will be held in the community of Richer beginning this January. This initiative, made possible through generous funding from Age-Friendly Manitoba, and in collaboration with local organizations, aims to provide an engaging experience for older residents, featuring a nutritious lunch, information sessions, and entertainment.

These monthly gatherings will take place at the Richer Young at Hearts Club, 22 Dawson Road West in Richer, on the 4<sup>th</sup> Tuesday starting January 28<sup>th</sup>, 2025, between 11 am and 2 pm. Each lunch event will offer an enriching activity such as an informational workshop or a live performances to engage and entertain attendees.

Additionally, transportation to and from the event will be provided free of charge for those who may want or need a ride. Transportation is being finalized from central locations in neighboring communities, ensuring that all seniors have access to the program regardless of mobility or distance.

“We are thrilled to partner with local organizations to bring this important program to our seniors,” said Sarah Normandeau, Ward 1 Councillor and Age-Friendly Manitoba Representative for the Rural Municipality of Ste. Anne “This is a great opportunity for seniors to enjoy delicious meals, connect with their peers, and access valuable information that enhances their quality of life.”

The event is designed to foster a sense of community and provide essential resources to seniors in a welcoming and inclusive environment, in addition to providing a meal and an opportunity to socialize during the winter months, and possibly all year long.

A \$5 donation per person is recommended, but not mandatory. A 50/50 fundraiser is also being organized to help offset the associated costs, and keep this event, and the transportation option, free of charge for our low-income seniors, and to allow these events to carry on for a longer time-frame.

For more information on the event, how to register for the upcoming lunch, and for registration details on transportation arrangements, please contact:

RM of Ste. Anne  
204-422-5929  
[general@rmofsteanne.com](mailto:general@rmofsteanne.com)

### **Heartfelt Lunches Committee**

Richer Community Club  
Richer Métis Local  
Richer Recreation Committee  
Richer Young at Hearts Club  
Rural Municipality of Ste. Anne  
Seine River Services for Seniors

### **Event Dates:**

January 28, 2025  
February 25, 2025  
March 25, 2025  
April 22, 2025  
May 27, 2025  
And every 4th Tuesday after as funding allows.

Other local organization have also expressed a willingness to participate – All are welcome to join in this collaboration!

17 décembre 2024

English version above

COMMUNIQUÉ DE PRESSE – Richer, Manitoba

### **NOUVELLE INITIATIVE « DÎNERS CHALEUREUX »**

Un nouvel événement social destiné aux aînés aura lieu dans la communauté de Richer à partir de janvier. Cette initiative, rendue possible grâce à un financement généreux de Age-Friendly Manitoba et en collaboration avec des organisations locales, vise à offrir une expérience engageante pour les résidents plus âgés, comprenant un repas nutritif, des séances d'information et des divertissements.

Ces rencontres mensuelles se tiendront à la salle communautaire de Richer nommée le 'Richer Young at Hearts Club' au 22 Dawson Road W., chaque 4<sup>e</sup> mardi à partir du 28 janvier 2025, entre 11 h et 14 h. Chaque dîner proposera, en plus d'un repas nutritif, une activité enrichissante telle qu'un atelier informatif ou un spectacle musical, pour engager et divertir les participants.

De plus, un service de transport aller-retour sera offert gratuitement pour ceux qui en ont besoin ou qui souhaitent un transport. Les arrangements de transport sont en cours de finalisation, et se fera depuis des endroits centraux dans les communautés voisines, afin de garantir que tous les aînés aient accès au programme, quel que soit leur niveau de mobilité ou la distance.

« Nous sommes ravis de nous associer aux organisations locales pour offrir ce programme important à nos aînés », a déclaré Sarah Normandeau, conseillère du quartier 1 et représentante de Age-Friendly Manitoba pour la municipalité rurale de Ste. Anne. « C'est une excellente occasion pour les aînés de déguster un délicieux repas, de se connecter avec leurs pairs et d'accéder à des informations pertinentes qui améliorent leur qualité de vie. »

L'événement est conçu pour favoriser un sentiment de communauté et fournir des ressources essentielles aux aînés dans un environnement accueillant et inclusif, en plus d'offrir un repas et une opportunité de socialiser pendant les mois d'hiver, et possiblement à l'année longue.

Un don de 5 \$ par personne est recommandé, mais non obligatoire. Une collecte de fonds 50/50 est également organisée pour aider à compenser les coûts associés, afin de maintenir cet événement, ainsi que l'option de transport, gratuits pour nos aînés à faible revenu et permettre à ces événements de se prolonger sur une plus longue période.

Pour plus d'informations sur l'événement, pour s'inscrire pour le prochain événement et/ou enregistrer pour le transport, veuillez contacter :

La municipalité rurale de Ste. Anne  
204-422-5929  
[general@rmofsteanne.com](mailto:general@rmofsteanne.com)

#### **Le Comité des Dîners Chaleureux**

Richer Community Club  
Richer Métis Local  
Richer Recreation Committee  
Richer Young at Hearts Club  
Municipalité rurale de Ste. Anne

#### **Dates des dîners:**

28 janvier 2025  
25 février 2025  
25 mars 2025  
22 avril 2025  
27 mai 2025

Seine River Services for Seniors

Et chaque 4e mardi du mois par la suite, selon les fonds disponibles.

D'autres organisations locales ont également exprimé leur volonté de participer – Tout le monde est invité à se joindre à cette collaboration.